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Protokół 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, odbytego w dniu 11 października 2022 r.  

w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 

 Posiedzeniu przewodniczył Radny Bartosz Zaborowicz - Przewodniczący Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego. Na stan 5 radnych, wszyscy obecni. Lista obecności członków komisji 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Marek Cebula - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba - Skarbnik Gminy 

  

 

TEMATYKA POSIEDZENIA: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku. 

3. Informacje i sprawy różne. 

 

Do pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Posiedzenia, który 

powitał radnych i zaproszonych gości. Stwierdził quorum. Przedstawił tematykę posiedzenia.  

Nie zgłoszono wniosków do tematyki posiedzenia.  

 

Do pkt. 2 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba przedstawiła informacje odnośnie sytuacji finansowej w lubuskich 

samorządach. Analizę przygotowała Regionalna Izba Obrachunkowa. Następnie zaprezentowała 

dane dotyczące wyniku operacyjnego budżetu, obsługi długu, finansowania zadań oświatowych oraz 

wydatków na zakup energii.  

W trakcie dyskusji poruszono m.in. kwestie: zmian podatkowych i mniejszych dla gminy o 6-7 mln zł 

wpływów z podatku PIT, wprowadzonych działań oszczędnościowych na terenie gminy, wzrostu 

najniższego wynagrodzenia, wykonania wydatków w rozdziale 75412 Ochotnicze straże pożarne, 

wykonania dochodów i wydatków w rozdziale 90002 Gospodarka odpadami komunalnymi, 

ewentualnego wynajęcia terenu boiska Orlik przy Szkole podstawowej nr 2.  

Radny Bartosz Zaborowicz poprosił o przygotowanie danych odnośnie kosztów funkcjonowania 

krośnieńskiej telewizji oraz oglądalności.  
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Do pkt. 3 

Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że 20 października br. odbędzie się wspólne posiedzenie 

komisji, natomiast 25 października sesja rady.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                                                                            PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

                                                                                                                     

                                                                                                                BARTOSZ ZABOROWICZ 

Protokołowała: 

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


